

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) **yang beralamat di Daerah Tumpat** dalam kod bidang **Kelas: G1** yang masih sah tempohnya untuk memasuki sebut harga seperti berikut:

NO. & TAJUK SEBUT HARGA	HARGA DOKUMEN	TEMPAT DAN MASA DOKUMEN DIPEROLEHI	KOD BIDANG	TARIKH/MASA/ TEMPAT TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
<p>1) No. Sebut harga: PKT : 01/2019</p> <p>Cadangan kerja-kerja pembaikan bumbung, septik tank dan pembaikan am di Klinik Kesihatan Pengkalan Kubor serta kerja-kerja berkaitan</p>	<p>PERCUMA</p>	<p>Unit Pembangunan, Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat, Kelantan.</p> <p>Pada waktu pejabat seperti berikut:</p> <p>Ahad - Khamis: 8.30 pg - 1.00 ptg 2.00 ptg- 3.30 ptg</p>	<p>Status Syarikat: Bumiputera</p> <p>CIDB: G1</p> <p>Kategori: B</p> <p>Pengkhususan: B04 B28</p>	<p>13 Februari 2019 (Rabu)</p> <p>Masa: 10.00 pagi</p> <p>Tempat: Klinik Kesihatan Pengkalan Kubor, Tumpat.</p> <p>Taklimat/Lawatan Tapak adalah WAJIB</p>	<p>20 Februari 2019 pada jam 12.00 tengahari</p> <p>Sebut Harga yang lewat diterima tidak akan dilayan</p>

- 1) Dokumen sebutharga boleh diperolehi selepas Lawatan Tapak diadakan atau mulai **14 Februari 2019 (Khamis)**.
- 2) Syarikat/pembekal yang ingin menyertai sebut harga dikehendaki membawa bersama **Sijil ASAL** di dalam kod bidang berkaitan serta memberi **satu salinan fotostat sijil** (tidak dikembalikan) bagi tujuan pengesahan pendaftaran semasa lawatan tapak. (Pemilik Lesen dikehendaki hadir taklimat/lawatan tapak). Wakil Syarikat tidak dibenarkan.
- 3) Tawaran Kewangan dan Teknikal hendaklah dihantar bersama dokumen lain dengan dimasukkan ke dalam sampul surat yang serta dicatatkan **Tajuk Sebut Harga** dan **Nombor Sebut Harga** pada penjuru atas sebelah kiri sampul surat (Kegagalan mencatatkan Nombor Sebut harga akan menyebabkan sebut harga tidak akan dipertimbangkan). Sampul surat tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri dan dihantar atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga seperti alamat di bawah **tidak lewat atau sebelum 20 Februari 2019 jam 12.00 tengahari**.

**Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat
16200 tumpat,
Kelantan.
(UP: Unit Pembangunan)**

- 4) Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kelewatan atau kehilangan mana-mana tawaran yang dikemukakan melalui pos. Sebut harga yang lewat tidak akan dipertimbangkan.
- 5) Jabatan ini tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran sebut harga.

Sekian Terima Kasih.

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”.

Saya yang menjalankan amanah,

(DR. HAJJAH FAIZAN BINTI HJ GHAZALI)
(No. Pendaftaran Penuh MMC: 028880)
Pakar Perubatan Kesihatan Awam (Pengurusan Kesihatan)
Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Tumpat.